

*Michael Chetner, MD,
FRCSC, President;
Trevor Schuler, MD, FRCSC,
Jay Lee, MD, FRCSC,
Scientific Committee,
Co-Chairs*

Cite as: *Can Urol Assoc J* 2012;6(2):82.
<http://dx.doi.org/10.5489/cuaj.12063>

The CUA exists to promote the highest standard of urologic care for Canadians and to advance the art and science of urology.



Through keynote presentations, plenary sessions, poster sessions and interactive educational forums, the CUA 2012 Scientific Program will highlight original urologic research and educational information for urologists attending the CUA.

The 67th Annual Meeting of the CUA, in beautiful Banff, Alberta, will deliver an outstanding Scientific Program which will appeal to academic and community Canadian urologists. Invited speakers include: **Dr. Mark Moyad** co-director of the Men's Health Program at the University of Michigan discussing use of supplementation in men's health; **Dr. Victor Nitti** vice-chairman of urology from New York University reviewing the recent FDA panel on the use of mesh; **Dr. Kevin McVary** from Northwestern University presenting on erectile dysfunction and BPH; **Dr. Mark Schoenberg** from Johns Hopkins Medical Institutes discussing new options for conduits; **Dr. Gerald Jordan** from Eastern Virginia reviewing male urethral disease; **Dr. Manoj Monga** from the Cleveland Clinic presenting in conjunction with the Canadian Endourology Society; **Dr. Richard Satava** from the University of Washington presenting on the future of robotic surgery; **Dr. Richard Foster** from Indiana University discussing contemporary management of testicular cancer; and **Dr. Bob Nguyen** from Children's Hospital Boston reviewing current management of vesicoureteric reflux.

The abstracts have been reviewed and chosen. The keynote presentations, podium and poster sessions and interactive forums promise to deliver exciting, educational and scientific content. We look forward to seeing you in Banff!

NOUVELLES DE L'AUC

*Michael Chetner, MD,
FRCSC, Président;
Trevor Schuler, MD, FRCSC,
Jay Lee, MD, FRCSC,
Coprésidents, Comité du
programme scientifique*

Cite as: *Can Urol Assoc J* 2012;6(2):82. <http://dx.doi.org/10.5489/cuaj.12064>

L'AUC a pour mandat de promouvoir les plus hautes normes dans les soins urologiques pour les Canadiens et de faire avancer l'art et la science de l'urologie.



Un programme scientifique solide vous attend à Banff

Par des discours-thèmes, des séances plénières et des forums éducatifs interactifs, le Comité du programme scientifique pour le congrès de 2012 s'affaire à monter un programme qui promet de vous présenter les plus récentes percées en urologie.

Le 67^e Congrès annuel de l'AUC, qui se tiendra dans la magnifique ville de Banff, en Alberta, offrira un extraordinaire programme scientifique qui plaira tant aux chercheurs qu'aux cliniciens. Au programme : le **D^r Mark Moyad**, codirecteur du Men's Health Program de l'Université du Michigan, parlera de l'usage de suppléments dans la santé des hommes; le **D^r Victor Nitti**, vice-directeur du Département d'urologie de l'Université de New York, passera en revue les recommandations du récent groupe de travail de la FDA sur l'emploi de prothèses résorbables; le **D^r** Kevin McVary, de la Northwestern University, parlera de la dysfonction érectile et de l'HBP; le **D^r Mark Schoenberg**, des Johns Hopkins Medical Institutions, abordera les nouvelles options concernant les conduits; le **D^r Gerald Jordan**, de la Eastern Virginia Medical School, passera en revue les maladies urétrales chez l'homme; le **D^r Manoj Monga**, de la Cleveland Clinic, fera une présentation en collaboration avec la Société canadienne d'endo-urologie; le **D^r Richard Satava**, de l'Université de Washington, présentera l'avenir de la chirurgie assistée par robot; le **D^r Richard Foster**, de l'Université de l'Indiana, traitera des approches modernes du traitement du cancer testiculaire et le **D^r Bob Nguyen**, du Children's Hospital de Boston, passera en revue la prise en charge actuelle du reflux vésico-urétral.

Les résumés ont été évalués et sélectionnés. Les discours-thèmes, les séances plénières et de présentation par affiches, et les forums interactifs promettent un contenu stimulant, informatif et à haute valeur scientifique. Au plaisir de vous voir à Banff!